

我们提出了一种融合了更为接近实物的真实感与虚拟幻想感的装饰技术作为装饰效果的附加价值。

As an added value to the decorative expression, we propose a decoration technology that fuses realistic and unrealistic illusions closer to the real object.

纹理装饰

Texture Decoration

木纹纹理装饰

Main tone texture decoration

特点 Features

除了忠实还原暖色木纹的印刷技术之外，另一个重点则是协调突出木纹凹凸感的光泽感

In addition to the printing technology that faithfully reproduces the warm main tone, the harmony with the glossiness that aids the uneven feel of the grid is the point.



微细纹理装饰

Fine texture decoration

特点 Features

黑色光泽+ 时而呈现漆黑、时而仿佛点亮夜空的满天繁星，为您呈现别样的空间

Black luster+ It renders a space which shines like a jet-black color at one time, and like a star in the sky at night at other times.

白色光泽+ 通过微细纹理与透明图标表现全新样式

White luster+ It express new shapes with fine textures and transparent icons

